

中港通相關之附錄確認函

Addendum in relation to China-HK Stock Connect Consent Letter

戶口名稱 Account Name: _____

戶口號碼 Account Number: _____

本人/吾等謹此確認：

I/We hereby confirm that:

1. 本人/吾等已收到在 2018 年 7 月 3 日生效的中港通相關之附錄(包含已更新的第 10 條有關客戶信息及個人資料披露)(「附錄」)；

I/We have been provided with a copy of your Addendum in relation to China-HK Stock Connect (incorporating a revised Clause 10 in respect of the disclosure of client information and personal data) effective 3rd July, 2018 (the “Addendum”);

2. 本人/吾等已閱讀並理解附錄內容；及

I/We have read and understood the contents of the Addendum; and

3. 本人/吾等確認並接受附錄內條款並同意受其約束。

I/We acknowledge and accept the terms of the Addendum and agree to be bound by them.

本人/吾等特此簽署，確認並同意結好證券有限公司可根據附錄第 10 條的條款及其所述目的使用本人/吾等的客戶信息及個人資料。

I/We agree and hereby signify my consent for Get Nice Securities Limited to use my client information and personal data on the terms of and for the purposes set out in Clause 10 of the Addendum.

帳戶持有人簽署 Signature of Account Holder: _____

日期 Date: _____